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Referat fra bestyrelsesmøde 

 
 
 
 
Mødet blev afholdt: 25. september 2007 
 
Deltagere: Jon, Lone, Anne Lise, Gitte, Per 
 
Referent: Per 
 
Fraværende:  
 
 
 
 
 
Dagsorden 

 
1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af sidste referat 
3. Aktuelle sager 

a. Overtagelse af fællesområde 
b. Betaling af el til pumpestation 
c. Maling af carporte 

4. Nye sager 
a. Anskaffelse af overdækning til terrasse til fælleshus 
b. Andet 

5. Behandling af henvendelser til bestyrelsen 
6. Opgavelisten 
7. Information/meddelelser 

a. Fælleshusudvalget 
b. Kasseren 
c. Hjemmesiden 
d. Andet 

8. Evt. 
9. Næste møde 
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1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt, men pga. travlhed bliver alle punkter ikke gennemgået. 

 

 

 

2. Godkendelse af sidste referat 

Godkendelse udskudt til næste møde. 

 

 

 

3. Aktuelle sager 

a. Overtagelse af fællesområde 

Efter korrespondance med vores advokat, rejser vi nu sag mod Brosvinget. Vi mangler stadig svar fra 

kommunen om de vil overtage kloakanlægget.  

Jon aftaler med vores advokat, hvordan vi bedst starter sagen op. 

 

 

b. Betaling af el til pumpestation 

Når vi ser på de accontoopkrævninger, der er sendt fra SEAS/NVE, så ser det mærkeligt ud at der kan 

komme en regning på 20.000 som vi oplevede sidste år. Noget tyder på, at en del af regningen på kr. 

20.000, skyldes forbrug under selve byggefasen. 

Vi betaler den nye accontoopkrævning, og vi har dermed ikke forpligtiget os til at betale regningen på kr. 

20.000 – iflg. vores advokat. 

 

c. Maling af carporte 

Lone har haft kontakt med maleren, som vi har fået tilbud fra, men vejret har været for fugtigt, så det 

har ikke været muligt at få udført arbejdet. 

 

 

 

 

4. Nye sager 

a. Anskaffelse af overdækning til terrasse til fælleshus 

Lone og Per arbejder med at finde forslag. 

 

b. Andet 

Der er stor frustration over at der ikke sker nogen udbedring af fælleshuset. 
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På grund af travlhed, blev der ikke gennemgået flere punkter. 

 

 

 

 

 

 

5. Næste møde 

Næste møde er 24. oktober i Fælleshuset 

 

 

 

 
Underskrifter 
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